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Dne 30.10.2018 došlo u společnosti ČDC k předání návrhu PKS pro rok 2019 odborovým
centrálám působícím u zaměstnavatele.
Zaměstnavatel ústy výkonného ředitele ing. Totha  deklaroval snahu dohodnout se a
předložený návrh zhodnotil jako pozitivní.
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